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 دکتر علي جعفریان با حضور در بیمارستان بهرامي ضمن بازدید از 
بخش هاي مختلف این بیمارستان با کادر پزشکي و همراهان بیماران 

گفت وگو کرد.
رییس دانشگاه را در بازدید شبانگاه یکشنبه 25 مرداد 94 دکتر 
محسن پرویز، معاون فرهنگي، خورشید وسکویي، مدیر پرستاري و 
دکتر محمدرضا قیوم زاده، پزشک مقیم ستاد هدایت همراهي مي کردند.

در این بازدید دکتر جعفریان ابتدا از اورژانس دیدن و با پرستار تریاژ، 
رزیدنت، اینترن، سوپروایزر، پرستاران و پزشک متخصص مقیم و نیز 

یکي از همراهان کودک بیمار گفت وگو کرد.
رییس دانشگاه و تیم همراه همچنین از بخش مراقبت  های ویژه 

نوزادان )NICU( و بخش مراقبت  های کودکان ) PICU (و بخش جراحي 
بیمارستان بهرامي دیدن و با مسئولان و پرستاران این بخش ها به 

گفت وگو پرداختند.
دکتر جعفریان در پایان این بازدید به خبرنگار روابط عمومي دانشگاه 
گفت: من خیلي وقت بود که به بیمارستان بهرامي نیامده بودم که 
امشب در راستاي بازدیدهایي که معاونت درمان طراحي کرده در 

اینجا حضور پیدا کردم.
وي افزود: خوشبختانه بین ساعت 22 تا 23 اورژانس خیلي شلوغ 
نبود و شرایط آرام بود. آن چیزي که در لیست تریاژ دیدم معمولاً 
اورژانس شب ها و روزهاي تعطیل شلوغ تر مي شود و مراجعات سرپایي 

دكتر جعفريان: هدف ما ديدن واقعيت هاي موجود در بيمارستان هاست

بازديدهای سرزده 
هيئت رييسه دانشگاه از بيمارستان ها
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زیاد است و حتي تا 200 مراجعه هم داشته اند البته روزهاي عادي 
زیاد شلوغ نیست چون درمانگاه ها بیماران را ویزیت مي کنند. از 
بخش مراقبت  های ویژه نوزادان )NICU( و بخش مراقبت  های کودکان 
) PICU (هم که بازدید کردم اوضاع خوب بود و فقط یک تخت خالي 
وجود داشت. ضریب اشغال تخت معمولاً بالاي 95 درصد است. ازنظر 
پرسنلي در بخش هاي ویژه، شرایط خوب بود اما در بخش عادي و 
بخش جراحي تعدادشان کم است و در اورژانس نیز براي ساعت هاي 
معمولي تعداد کارکنان خوب است ولي اگر مراجعه زیاد باشد به نظرم 
کار براي دو نفر سنگین است. با همراهان بیماران هم که صحبت 
کردم از خدمات ارائه شده راضي بودند و مشکلي را عنوان نکردند البته 

باید دید در زمان شلوغي کار نیز همین گونه است یا نه؟
رییس دانشگاه با اشاره به موقعیت این بیمارستان در شهر تهران گفت: 
این بیمارستان با توجه به موقعیت جغرافیایي خود در شرق تهران 
و کمبود بیمارستان در این منطقه از شهر و بخصوص بیمارستان 
کودکان که مراجعات خاص دارد، از اهمیت خاصي برخوردار است 

و حتي بیماري از ورامین به اینجا آمده بود.
وي در ادامه گفت: فکر مي کنم این بیمارستان با توجه به قدمت آن و 
زیرساخت هاي فیزیکي اش در این منطقه خدمت خوبي ارائه مي کند 
البته کمبودهایي که در همه بیمارستان ها وجود دارد با درجاتي در این 
بیمارستان نیز وجود دارد بخصوص کمبود پرسنلي و کمبود فضاهاي 
فیزیکي که از آن اطلاع داریم. همچنین در این بازدید با همکاران 
پرستاري، با رزیدنت و اینترنتي که در کشیک بودند گفت وگو کردم 
و نقطه نظراتشان را شنیدم و درمجموع کارکنان هم از محیط کاري 

خود ابراز رضایت مي کردند.
 دکتر جعفریان در خصوص بازدیدهاي سرزده که اخیراً در بیمارستان هاي 
دانشگاه در حال اجراست توضیح داد و گفت: این بازدیدها قطعاً سرزده 
است چون ما نه روز ثابتي را مشخص کرده ایم و نه فرد ثابتي براي 
بازدید مشخص است. معاونت درمان با یکي از اعضاي هیئت رییسه 
هماهنگ مي کند، ضمن اینکه به هیچ بیمارستاني هم اعلام نمي شود. 
علت این است که مي خواهیم واقعیت هاي موجود را ببینیم. البته اسم 
بازدید سرزده با حضور خبرنگار و عکاس همیشه زیر سؤال مي رود 
این در حالي است که خبرنگار هم همراه ما به بیمارستان مي آید و 

به بیمارستان اطلاع رساني نمي شود.
رییس دانشگاه تأکید کرد: ما نمي خواهیم خودمان را فریب مي دهیم 
هدف ما این است که واقعیت هاي موجود را چه مثبت و چه منفي 
را باهم ببینیم. ضمن اینکه بسیار تأکید داریم که هیئت رییسه هم 

در جریان مسائل اورژانس باشند و این هم غیر از این که در ساعات 
شلوغ به اورژانس مراجعه کنیم امکان پذیر نیست. باید هیئت رییسه در 
ساعت هاي مختلف، در روزهاي مختلف و در بیمارستان هاي مختلف 
حاضر شود و مشکلاتي را که در اورژانس وجود دارد حس کند، البته 
بیمارستان هم در این روند وارد مي شود تا اصلاحات لازم را انجام دهد.

Á در حاشيه
این بازدید رأس ساعت 22 آغاز شد البته وسکویي و دکتر قیوم زاده 
زودتر از این ساعت و 10 دقیقه پس از دکتر جعفریان و دکتر پرویز 

وارد بیمارستان شدند. بازدید ساعت 23:20 به پایان رسید.
اورژانس بیمارستان بهرامي در زمان بازدید بسیار خلوت بود اما در 

پایان بازدید رفته رفته تعداد مراجعان افزایش یافت.
دو تن از پرستاران باسابقه NICU در شیفت شب حضور داشتند که 
مدیر پرستاري با ابراز خشنودي از این موضوع گفت: خوشحال هستیم که 
پرستاران باسابقه با تمایل خودشان در شیفت شب حضور پیدا مي کنند.

دکتر جعفریان دقایقي با یکي از پرستاران شرکتي در بخش، گفت وگو کرد 
و در جریان مشکلات این گروه از پرستاران قرار گرفت و دستور پیگیري داد.

Á  بازديد سرزده 3شاور عالي رييس ددنشگاه دز
بيهارستان دكتر شريعتي

دکتر امیني مشاور عالي رئیس دانشگاه به همراه دکتر عباسي مدیر 
نظارت و اعتباربخشي معاونت درمان و دکتر قیوم زاده پزشک کشیک 
ستاد هدایت، با حضور در بیمارستان دکتر شریعتي، از بخش های 
اورژانس 1 و 2 و نیز بخش های ICU و گوارش بیمارستان بازدید کردند.

در این برنامه که شامگاه یکشنبه 18 مرداد 94، در راستاي نظارت بر 
عملکرد بیمارستان ها و حسب مصوبه هیئت رییسه دانشگاه صورت 
گرفت، گروه بازدیدکننده در ابتدا با حضور در تریاژ اورژانس از نزدیک 
در جریان نحوه پذیرش بیماران قرار گرفته و ضمن مصاحبه با حاضران 
اعم از مراجعان و کارکنان از نحوه ارائه خدمت و نیز تغییرات صورت 

گرفته اخیر در این حوزه مطلع شدند.
تغییرات اخیر اعم از ارتقا نیروي انساني و تجهیز این دو بخش از 
نکات بارز این قسمت از بازدید بود، همچنین نحوه انجام مشاوره های 
اورژانس و رعایت مباني طرح تحول سلامت و نیز پیش زمینه های 

اجراي طرح تعهد حرفه ای در دانشگاه بررسي شد.
پس از بازدید جامع از اورژانس های 1 و 2، بازدیدکنندگان در بخش 
مراقبت های ویژه )ICU( جراحي بیمارستان حضور یافته و نحوه ارائه 
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خدمات و حضور پزشکان و دستیاران مقیم را در این بخش ارزیابي 
کردند.

بخش های گوارش و غدد بیمارستان مقصد بعدي گروه بازدیدکننده 
بود که با حضور آن ها و در همراهي با سوپروایزر بخش انجام گرفت. 
بازسازي و ارتقای هتلینگ این دو بخش و اعلام رضایت بیماران 

بستري در حضور بازدیدکنندگان جالب توجه بود.
در پایان این بازدید که تا بعد از نیمه شب به طول انجامید، دکتر امیني 
و همراهان با حضور در فضاي باز بیمارستان در جریان مشکلات اقامت 

همراهان شهرستاني در محوطه و اطراف بیمارستان قرار گرفتند.
توضیح اینکه تغییرات انجام شده اخیر در سطح اورژانس بیمارستان 
شریعتي به طرز محسوسي در ارتقای رضایتمندي مراجعان مؤثر بوده است.

Á  بازديد غير3نتظره دكتر على پور دز دورژدنس
3جتهع بيهارستاني د3ام خهينى

معاون درمان به صورت سرزده از اورژانس مجتمع بیمارستاني امام 
خمیني )ره( بازدید کرد.

 به گزارش روابط عمومي معاونت درمان دانشگاه، این بازدید شبانه 
12 مرداد 94 از اورژانس مجتمع بیمارستاني امام خمیني صورت 
گرفت و در آن دکتر شباب مدیر درمان و دکتر سلماني ندوشن مدیر 
شبکه بهداشت و درمان اسلامشهر و پزشک مقیم ستاد هدایت، دکتر 

علي پور معاون درمان دانشگاه را همراهي کردند.
دکتر علي پور گفت: در این بازدیدها یکي از اعضاي هیئت رئیسه 

دانشگاه به همراهي گروه درمانی معاونت درمان، بدون هماهنگي قبلي، 
بیمارستان هاي تحت پوشش را به طور انتخابي موردپایش قرار مي دهند.

همچنین دکتر شباب گفت: محورهاي موردبررسي در این بازدیدها 
شامل ارزیابي نحوه تریاژ بیماران، ارزیابي وضعیت بیماران بستري 
در اورژانس ها و تخت هاي اکسترا، ارزیابي عملکرد متخصصان مقیم 
اورژانس و بیمارستان به خصوص ازنظر اعمال جراحي و تعیین تکلیف 
بیماران، ارزیابي زمان ویزیت و تعیین تکلیف بیماران اورژانس در 
سرویس هاي مختلف توسط متخصصان مقیم و دستیاران، ارزیابي زمان 
و وضعیت رسیدگي و پاسخگویي به بیماران توسط کادر پرستاري در 
اورژانس، ارزیابي تعداد پرستار به تخت در اورژانس، ارزیابي وضعیت 
ماندگاري بیماران در اورژانس، ارزیابي ویزیت بیماران منتظر انتقال 
به ICU در اورژانس یا بخش هاي بستري، توسط متخصص یا رزیدنت 
ارشد بیهوشي، بررسي تعداد تخت رزرو عمل روز بعد در ICU، میزان 
بستري بیمار غیرمرتبط در بخش هاي تخصصي و فوق تخصصي و 
درنهایت میزان پذیرش از اورژانس در بخش هاي تخصصي و فوق 

تخصصي است.
دکتر علي پور و گروه درمان معاونت درمان دانشگاه طي این بازدید به 
همراه مهدي پور مدیر کشیک و اسماعیل بیگي سوپروایزر اورژانس 
مجتمع بیمارستاني امام خمیني )ره( از اورژانس هاي یک، دو و سه 
و اتاق fast دیدن کردند و با تمامي بیماران بستري در این بخش ها 
صحبت و از سرپرستاران این بخش ها، گزارش مراحل درمان هر 

یک از بیماران بستري در اورژانس را خواسته بررسي کردند.  
رفتارحرفه اي توأم با احترام در القاء آرامش به مراجعين داروخانه ها  موثر  است

برگزاری نخستين گردهمايي كاركنان داروخانه هاي 
دانشكده داروسازي و بيمارستاني دانشگاه 


